

# السيرة الذاتية:

الاسم : حسام عبد الخالق عثمان حاتم الطائى

الميلاد: 13/ 3/ 1971

اللقب العلمي: مدرس مساعد.

العمل الحالي: تدريسي في الجامعة المستنصرية / كلية التربية الاساسية / قسم التربية الفنية / منذ 2014.

العمل السابق: مسؤول شعبة الاضابير في وزارة التعليم العالي والعمل العالي وزارة التعليم العالي والبحث العلمي / الدائرة القانونية والادارية / من 2008لغاية 2014

## التحصيل العلمي:

1// بكالوريوس فنون جميلة / جامعة بغداد / كلية الفنون الجميلة / قسم الفنون التشكيلية / فرع النحت / 2008.

2// ماجستير فنون تشكيلية - نحت / جامعة بغداد / كلية الفنون التشكيلية - نحت / جامعة بغداد / كلية الفنون التشكيلية / 2013 .

## النشاط النقابي:

\*\*\* عضو نقابة الفنانين العراقيين.

\*\*\* عضو جمعية الفنانين التشكلين العراقية.

\*\*\* عضو جمعية التربية الفنية.

## النشاط المجتمعي:

\*\*\* النائب الثاني للأمين العام لمؤسسة ميزوتامبيا للتنمية الثقافية والمجتمعية.



### the biography

Name: Hossam Abdel Khaleq Othman Hatem Al-Taie

Birth: 3/13/1971

Scientific title: Assistant teacher.

Current work: Teaching at Al-Mustansiriya University / College of Basic

Education / Department of Art Education / since 2014.

Previous work: Official of the Records Division at the Ministry of Higher Education and Scientific Research / Legal and Administrative Department /

from 2008 to 2014.

Educational attainment:

1// Bachelor of Fine Arts / University of Baghdad / College of Fine Arts / Department of Fine Arts / Sculpture Branch / 2008.

2// Master of Fine Arts - Sculpture / University of Baghdad / College of Fine Arts / Department of Fine Arts / 2013.

#### Trade union activity:

- \*\*\* Member of the Iraqi Artists Syndicate.
- \*\*\* Member of the Iraqi Fine Artists Association.
- \*\*\* Member of the Art Education Association.

### Community activity:

\*\*\* Second Deputy Secretary General of the Mesotambia Foundation for Cultural and Community Development.